Sprawozdanie z wyjazdu do Chamonix.

Kraj i miejscowos¢ wyjazdu:

Francja, Chamonix.

Data wyjazdu:
Nowy Targ, dn. 15 lipca 2011r.

Data powrotu:
Nowy Targ, dn. 25 lipca 2011r.

Uczestnicy wyprawy:
Tadek Grzegorzewski KW Warszawa, Bartek Trzcinski KW Warszawa,

Maciej Bedrejczuk Rzeszowski KW

Dofinansowanie na osobe:
- 350 zt.

Cele wyjazdu:

Naszym gtéwnym celem byto powtdérzenie drogi Pilier Rouge du
Brouillard ED1, znajdujacej sie na scianie Brouillard na Mony Blanc de
Courmayeur . Celami m rezerwowym byta Gran Innominata D+ znajdujgca sie na
Scianie Fréney oraz droga przez Catun IV 4, 750 m znajdujgca sie na Grandes
Jorasses.



Cele zrealizowane:

Po catonocnej podrézy dojechali$my do Chamonix o godz. 10%° w
sobote 16 lipca 2011r. Od razu udaliS§my sie do biura przewodnickiego. Po
sprawdzeniu pogody i warunkow panujgcych na poszczegolnych drogach
obraliSmy za cel aklimatyzacyjny Filar Frendo, D, V, 1200m znajdyjacy sie na
Scianie Aiguille du Midi. Jeszcze tego samego dnia wyjechaliSmy kolejkga na
Aiguille du Plan. Po krétkiej drzemce wyruszyliSmy pod $ciane i ok. godz. 5%
weszliSmy w droge. Wspinaczka przebiegata bardzo sprawnie mimo wielu
zespotow, ktore rowniez dziataty na drodze i wynikajacych z tego dtuzszych
przerw na stanowiskach. Na kolejce zameldowaliémy sie ok. godz. 13%, skad

zjechaliSmy na dét do Chamonix.

Niestety jeszcze tego samego dnia pogoda miata sie pogorszyc.
Faktycznie, wieczorem zaczat padac deszcz. Po dniu odpoczynku w Chamonix,
wyjechalismy kolejkg na Aiguille du Midi, w celu dalszej aklimatyzaciji i czekania

na poprawe pogody.

Spedzilismy trzy dni na Col du Midi czekajac na poprawe pogody.
Przez ten czas mielisSmy jedno okno pogodowe, podczas ktérego zaczeliSmy sie
wspinac na Triangle du Tacul drogg Cheré Gullly. Niestety musieliSmy zjecha¢ z
trzeciego wyciggu z powodu $niezycy i silnego wiatru. Przez te trzy dni spadfo
ponad pot metra sniegu i pogoda nie poprawiata sie. W zwigzku z tym w
czwartek 21 lipca postanowilismy zjecha¢ na dot kolejka. Sprawdzilismy
prognozy, ktore przewidywaty poprawe warunkéw na weekend. PostanowiliSmy
poczekac. Do niedzieli wtgcznie padat deszcz, a w wyzszych partiach snieg. W
niedziele po raz ostatni sprawdzilismy pogode, ktora nie byta taskawa na
najblizsze dni i postanowiliSmy wraca¢ do domu. W Nowym Targu
zameldowalismy sie w poniedziatek 25 lipca.



Chciatbym serdecznie podziekowaé Polskiemu Zwigzkowi Alpinizmu

za pomoc finansowg w zorganizowaniu wyjazdu.

Z taternickim,
Barttomiej Trzcinski.

Sponsor:




